
Arbeidsutvalg i Ryfylke friluftsråd KO
 Møte 7 20.12.2022, 09:00 - 11:00 (CET)

 Fysisk møte Gamle Jåttåvågen 67

Protokoll

Deltatt

Kolbjørn Pedersen, utvalgets leder au

Daria Maria Szymaniuk, utvalgsmedlem au

Magne Torbjørn Frøyland, utvalgsmedlem au

Hans Olav Sandvoll, daglig leder

Ann-Elene Lund, administrasjon

Stian Gill Bjørsvik, varamedlem au

Forfall

Astrid M Maurseth Helvik, utvalgsmedlem au

Lars Arne Bjørkland, utvalgsmedlem au

38 Dagsorden for møtet
Møteleder gjennomgår sakslisten med fokus på sakstype og tidsbruk
Endringer
Tillegg

39 Referat
Eventuelle kommentarer til referatet forventes meldt inn før møtet (som 
kommentar på saken i Styreplan).
Gjenopptagelse av saker meldes inn som nye saker.

Det kan også gis kommentarer til referat i forkant av møtene. 

Referatet ble godkjent.

40 Oppgavestatus
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I saken om arbeidsmiljø ble denne grundig drøftet. Det skal jobbes videre med 
arbesmiljøet. 

I saken Gjennomgan av samarbeid med grunneire, ble det enighet om det skal 
lages en plan i samarbeid med kommunene som gjelder samarbeid med 
grunneiere og videre sikringsprosjekter. 

41 Problemstilling med tilbakebetaling av støtteordninger
Problemstilling med tilbakebetaling av støtteordninger der det mangler 
rapportering/revisjon eller der det ikke blir bevilget andre midler som er 
planlagt i finansieringsplanen. Selv om det har blitt noen forbedringer de siste 
årene , mangler det fremdeles forutsigbarhet i de offentlige støtteordningene. 

Tatt til orientering

42
Bruken av friluftsområder - innspill fra Ryggstranden 
båtforening
Saken tar utgangspunkt i en mail fra Ryggstranden båtforening, datert 24. 
november 2022. Maillenken lot seg ikke kopiere direkte inn i sksdokumentet, 
men jeg kan hented den opp i møtet Dette er en sentral sak for AU og slår 
direkte inn på behovet for retningslinjer for bruk av offentlig sikrede 
friluftslivsområder. Vi må også diskutere hvordan vi ønsker å tilrettelegge for 
"alle", uten at vi bruker begrepet universell tilgjengelighet. 

 

Saken ble diskutert og fikk følgende innspill:

Regelverket må synliggjøres via skilt 
Flere tilrettelagte grillplasser 
Det bør innføres forbud mot bruk av aggregat og engangsgrill i områdene 
Det bør tydeligjøres at man kun har lov til å ligge 2 døgn i friluftsområdet
Kan det prøves ut å bruke uteliggere for å gi bedre plass til flere? 
Vi satser på å ha kampanjer i mars-april der f.eks AU-leder orienterer i 
media. 
Stavanger kommune har Prosjekt Friområde 

Ryfylke Friluftsråd er godt igang med skilting der også regler for bruk av 
friluftsområdene skal være. Griller og bålplasser har høy prioritet når vi 
tilrettelegger og det siste året er det blitt kjøpt inn rundt 30 nye griller som er 
satt ut i områdene våre. 

AU bestiller en utredning på begrensninger på brygger og størrelser på båter 
som kan legge inntil på våre brygger. Det ble i tillegg besluttet å teste ut 
uteliggere i et område.
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43 Bærekraft - Klimautvalget 2050
Innspill til saken: 

Vi bør starte en prosess der en ser på hvor en kan ha mulighet for lading 
av el-båter. Det er mulig å søke støtte til slikt arbeid.
Hvordan skal en nå nullutslippsmål?
Vi må tenke mer strategisk i forhold til bærekraft. 

Noe uenighet i hvorvidt en skal prioritere, men det ble enight om at dette er 
noe som må tas opp i kontaktmøtet med kommunene. 

 

Denne diskusjonen tas i kontaktmøte med kommunene

44 HMS-rapport
Gjennomgang av årsrapport for 2023 

Tatt til orientering

45 Møteplan 2023
Administrasjonen ønsker at AU skal gjennomføre fysiske møter for å motivere 
til den gode samtalen/debatten. Vi trenger å utvikle en ny organisasjon som 
skal bli tydelig i sin politikk og drift.

Vi må prøve å finne rom for et møte i januar/februar 2023

Møteplan ble gjennomgått og det ble gjort noen endringer Ny møteplan:

AU – Møte

Onsdag 8. februar

0900 – 1100

Jåttåvågen

 

AU – kontaktmøte

Onsdag 8.mars

0900 – 1200

Jåttåvågen
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AU - Befaring

Onsdag 10. mai

I løpet av dagen

På båt eller annet egnet sted.

Personalmøte og AU-møte 

 

Torsdag 7. sept.

Personalmøte 0800 - 0930

AU-møte 0930 - 1130

Jåttåvågen

 

AU - Julelunsj

Tirsdag 12.desember

0900 – 1100

Jåttåvågen

 

Møteplan godkjent med endringer

46 9. Klassinger i jobb for miljøet - en god ide'
Saken ble flyttet til neste møte 

Saken ble flyttet til neste møte

47 Måling av effekter av friluftslivstiltak i kommunene

Saken ble flyttet til neste møte

48
Orientering vedrørende valg av nye representanter i 
2023
Det ble gitt en orientering vedrørende neste års valg av nye representanter. 



Ryfylke friluftsråd KO - Arbeidsutvalg Møte 7 - Protokoll  Side /22.12.2022 5 6

Tatt til orientering

49 Regnskap og balanse til orientering
Ryfylke Friluftsråd er i endring og en av endringene handler  først og fremst om 
et rolleskifte mellom Representantskap og Arbeidsutvalg. AU skal ha en 
saksforberende rolle til budsjett, mens Representantskapet skal vedta 
budsjett, godkjenne regnskap og tertiærrapporter. Regnskap og balanse er 
derfor i denne sammenheng forelagt AU kun til orientering.

Nytt regnskapsresultat presenteres i møte 8. februar

50
Avslutning av personalsak knyttet til Livkonto-ordning i 
Ryfylke Friluftsråd
Ovenfornevnte sak er nå formelt avsluttet for Ryfylke Friluftsråd. Det vil bli gitt 
en muntlig redegjørelse for prosessen og konklusjon i saken.  

Tatt til orientering

51 Resultatoppnåelse i 2022 - Innspill til Årsmelding 2022
Ryfylke Friluftsråd skal årlig levere dokumentasjon på Resultatoppnåelse. 
Denne dokumentasjonen er en viktig del av Årsmeldingen, men også 
et utgangspunkt for debatt i Arbeidsutvalget. Oversikten gir ikke en fullgod 
oversikt over alle prosjektene, med fremdrift og økonomi, men kun en 
pekepinn på hva Ryfylke Friluftsråd engasjerer seg i fra år til år. 

 

Tatt til orientering

52
Prioriterte oppgaver for 2023 - Innspill til Årsmeldingen 
2022
Ryfylke Friluftsråd skal hvert år lage et handlingsprogram, eller en 
gjennomgang av de prioriterte oppgavene for neste år. Dette 
handlingsprogrammet vil være en viktig del av Årsmeldingen for 2022.

Tatt til orientering

53 Eventuelt
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Signert av Kolbjørn Pedersen
22.12.2022, 17:46 CET
med Enkel signatur bekreftet 
med SMS-engangspassord
__signatarid__:ee071f59-040b-403c-a523-bacc72fc36b4

Kolbjørn Pedersen

Utvalgets leder AU

Signert av Hans Olav Sandvoll
22.12.2022, 12:31 CET
med Enkel signatur bekreftet 
med SMS-engangspassord
__signatarid__:4d15b49b-606d-4276-b404-6298ea382c3d

Hans Olav Sandvoll

Daglig leder
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Protokoll


Deltatt


Kolbjørn Pedersen, utvalgets leder au


Daria Maria Szymaniuk, utvalgsmedlem au


Magne Torbjørn Frøyland, utvalgsmedlem au


Hans Olav Sandvoll, daglig leder


Ann-Elene Lund, administrasjon


Stian Gill Bjørsvik, varamedlem au


Forfall


Astrid M Maurseth Helvik, utvalgsmedlem au


Lars Arne Bjørkland, utvalgsmedlem au


38 Dagsorden for møtet
Møteleder gjennomgår sakslisten med fokus på sakstype og tidsbruk
Endringer
Tillegg


39 Referat
Eventuelle kommentarer til referatet forventes meldt inn før møtet (som 
kommentar på saken i Styreplan).
Gjenopptagelse av saker meldes inn som nye saker.


Det kan også gis kommentarer til referat i forkant av møtene. 


Referatet ble godkjent.


40 Oppgavestatus
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I saken om arbeidsmiljø ble denne grundig drøftet. Det skal jobbes videre med 
arbesmiljøet. 


I saken Gjennomgan av samarbeid med grunneire, ble det enighet om det skal 
lages en plan i samarbeid med kommunene som gjelder samarbeid med 
grunneiere og videre sikringsprosjekter. 


41 Problemstilling med tilbakebetaling av støtteordninger
Problemstilling med tilbakebetaling av støtteordninger der det mangler 
rapportering/revisjon eller der det ikke blir bevilget andre midler som er 
planlagt i finansieringsplanen. Selv om det har blitt noen forbedringer de siste 
årene , mangler det fremdeles forutsigbarhet i de offentlige støtteordningene. 


Tatt til orientering


42
Bruken av friluftsområder - innspill fra Ryggstranden 
båtforening
Saken tar utgangspunkt i en mail fra Ryggstranden båtforening, datert 24. 
november 2022. Maillenken lot seg ikke kopiere direkte inn i sksdokumentet, 
men jeg kan hented den opp i møtet Dette er en sentral sak for AU og slår 
direkte inn på behovet for retningslinjer for bruk av offentlig sikrede 
friluftslivsområder. Vi må også diskutere hvordan vi ønsker å tilrettelegge for 
"alle", uten at vi bruker begrepet universell tilgjengelighet. 


 


Saken ble diskutert og fikk følgende innspill:


Regelverket må synliggjøres via skilt 
Flere tilrettelagte grillplasser 
Det bør innføres forbud mot bruk av aggregat og engangsgrill i områdene 
Det bør tydeligjøres at man kun har lov til å ligge 2 døgn i friluftsområdet
Kan det prøves ut å bruke uteliggere for å gi bedre plass til flere? 
Vi satser på å ha kampanjer i mars-april der f.eks AU-leder orienterer i 
media. 
Stavanger kommune har Prosjekt Friområde 


Ryfylke Friluftsråd er godt igang med skilting der også regler for bruk av 
friluftsområdene skal være. Griller og bålplasser har høy prioritet når vi 
tilrettelegger og det siste året er det blitt kjøpt inn rundt 30 nye griller som er 
satt ut i områdene våre. 


AU bestiller en utredning på begrensninger på brygger og størrelser på båter 
som kan legge inntil på våre brygger. Det ble i tillegg besluttet å teste ut 
uteliggere i et område.
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43 Bærekraft - Klimautvalget 2050
Innspill til saken: 


Vi bør starte en prosess der en ser på hvor en kan ha mulighet for lading 
av el-båter. Det er mulig å søke støtte til slikt arbeid.
Hvordan skal en nå nullutslippsmål?
Vi må tenke mer strategisk i forhold til bærekraft. 


Noe uenighet i hvorvidt en skal prioritere, men det ble enight om at dette er 
noe som må tas opp i kontaktmøtet med kommunene. 


 


Denne diskusjonen tas i kontaktmøte med kommunene


44 HMS-rapport
Gjennomgang av årsrapport for 2023 


Tatt til orientering


45 Møteplan 2023
Administrasjonen ønsker at AU skal gjennomføre fysiske møter for å motivere 
til den gode samtalen/debatten. Vi trenger å utvikle en ny organisasjon som 
skal bli tydelig i sin politikk og drift.


Vi må prøve å finne rom for et møte i januar/februar 2023


Møteplan ble gjennomgått og det ble gjort noen endringer Ny møteplan:


AU – Møte


Onsdag 8. februar


0900 – 1100


Jåttåvågen


 


AU – kontaktmøte


Onsdag 8.mars


0900 – 1200


Jåttåvågen
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AU - Befaring


Onsdag 10. mai


I løpet av dagen


På båt eller annet egnet sted.


Personalmøte og AU-møte 


 


Torsdag 7. sept.


Personalmøte 0800 - 0930


AU-møte 0930 - 1130


Jåttåvågen


 


AU - Julelunsj


Tirsdag 12.desember


0900 – 1100


Jåttåvågen


 


Møteplan godkjent med endringer


46 9. Klassinger i jobb for miljøet - en god ide'
Saken ble flyttet til neste møte 


Saken ble flyttet til neste møte


47 Måling av effekter av friluftslivstiltak i kommunene


Saken ble flyttet til neste møte


48
Orientering vedrørende valg av nye representanter i 
2023
Det ble gitt en orientering vedrørende neste års valg av nye representanter. 
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Tatt til orientering


49 Regnskap og balanse til orientering
Ryfylke Friluftsråd er i endring og en av endringene handler  først og fremst om 
et rolleskifte mellom Representantskap og Arbeidsutvalg. AU skal ha en 
saksforberende rolle til budsjett, mens Representantskapet skal vedta 
budsjett, godkjenne regnskap og tertiærrapporter. Regnskap og balanse er 
derfor i denne sammenheng forelagt AU kun til orientering.


Nytt regnskapsresultat presenteres i møte 8. februar


50
Avslutning av personalsak knyttet til Livkonto-ordning i 
Ryfylke Friluftsråd
Ovenfornevnte sak er nå formelt avsluttet for Ryfylke Friluftsråd. Det vil bli gitt 
en muntlig redegjørelse for prosessen og konklusjon i saken.  


Tatt til orientering


51 Resultatoppnåelse i 2022 - Innspill til Årsmelding 2022
Ryfylke Friluftsråd skal årlig levere dokumentasjon på Resultatoppnåelse. 
Denne dokumentasjonen er en viktig del av Årsmeldingen, men også 
et utgangspunkt for debatt i Arbeidsutvalget. Oversikten gir ikke en fullgod 
oversikt over alle prosjektene, med fremdrift og økonomi, men kun en 
pekepinn på hva Ryfylke Friluftsråd engasjerer seg i fra år til år. 


 


Tatt til orientering


52
Prioriterte oppgaver for 2023 - Innspill til Årsmeldingen 
2022
Ryfylke Friluftsråd skal hvert år lage et handlingsprogram, eller en 
gjennomgang av de prioriterte oppgavene for neste år. Dette 
handlingsprogrammet vil være en viktig del av Årsmeldingen for 2022.


Tatt til orientering


53 Eventuelt
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__signatarid__:ee071f59-040b-403c-a523-bacc72fc36b4


Kolbjørn Pedersen


Utvalgets leder AU


__signatarid__:4d15b49b-606d-4276-b404-6298ea382c3d


Hans Olav Sandvoll


Daglig leder








Signaturoversikt for 'protokoll-7-20.12.22.pdf'


Signaturer


Signatar Signeringsdato Signaturtype Signatar 
identifisert med


Kolbjørn 
Pedersen


22.12.2022, 17:46 Enkel signatur bekreftet med SMS-
engangspassord


Kolbjørn 
Pedersen


Hans Olav 
Sandvoll


22.12.2022, 12:31 Enkel signatur bekreftet med SMS-
engangspassord


Hans Olav 
Sandvoll


Teknisk signaturdokumentasjon
Signatar Vedleggsnavn Beskrivelse


Signeringslogg
Dato Hendelse


Kolbjørn Pedersen


22.12.2022, 12:23 Dokument registrert av Ann-Elene Lund, dokumentets fingeravtrykk er 
'rnlzXYjWu5xqOZiHdWn8oR80FLHj0dtxkxt4mBAHqMU' (sha256 base64 enkodet).


22.12.2022, 12:23 Invitasjon til å signere sendt til kp@altmuligservice.no. Initiert av Ann-Elene Lund identifisert med Norsk BankID 
2022-12-21T07:48:30Z i nettleser Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like 
Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.36 fra Europe, Norway, Sandnes (ip: 80.203.90.248)


22.12.2022, 17:45 Dokument lest av Kolbjørn Pedersen identifisert med brukernavn og passord 2022-12-22T16:42:02Z i nettleser 
Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.
36 fra Europe, Norway, Fister (ip: 88.88.189.186)


22.12.2022, 17:45 SMS med engangskode sendt til telefonnummer 98089799. Meldingsinnhold: 'Engangskode for signering av 
'protokoll-7-20.12.22.pdf': 117893 @app.styreplan.no #117893 '. Initiert av Kolbjørn Pedersen identifisert med 
brukernavn og passord 2022-12-22T16:42:02Z i nettleser Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit
/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.36 fra Europe, Norway, Fister (ip: 88.88.189.186)


22.12.2022, 17:46 Dokument signert med Enkel signatur bekreftet med SMS-engangspassord (Kolbjørn Pedersen) av Kolbjørn 
Pedersen identifisert med brukernavn og passord 2022-12-22T16:42:02Z i nettleser Mozilla/5.0 (Windows NT 
10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.36 fra Europe, Norway, 
Fister (ip: 88.88.189.186)


Hans Olav Sandvoll


22.12.2022, 12:23 Dokument registrert av Ann-Elene Lund, dokumentets fingeravtrykk er 
'rnlzXYjWu5xqOZiHdWn8oR80FLHj0dtxkxt4mBAHqMU' (sha256 base64 enkodet).


22.12.2022, 12:23 Invitasjon til å signere sendt til hans.olav.sandvoll@ryfri.no. Initiert av Ann-Elene Lund identifisert med Norsk 
BankID 2022-12-21T07:48:30Z i nettleser Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, 
like Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.36 fra Europe, Norway, Sandnes (ip: 80.203.90.248)


22.12.2022, 12:30 Dokument lest av Hans Olav Sandvoll identifisert med Norsk BankID 2022-12-21T12:59:44Z i nettleser Mozilla/5.0 
(Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.36 fra 
Europe, Norway, Sandnes (ip: 80.203.90.248)


22.12.2022, 12:31 SMS med engangskode sendt til telefonnummer +47 97517795. Meldingsinnhold: 'Engangskode for signering av 
'protokoll-7-20.12.22.pdf': 777068 @app.styreplan.no #777068 '. Initiert av Hans Olav Sandvoll identifisert med 
Norsk BankID 2022-12-21T12:59:44Z i nettleser Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 







(KHTML, like Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.36 fra Europe, Norway, Sandnes (ip: 80.203.90.248)


22.12.2022, 12:31 Dokument signert med Enkel signatur bekreftet med SMS-engangspassord (Hans Olav Sandvoll) av Hans Olav 
Sandvoll identifisert med Norsk BankID 2022-12-21T12:59:44Z i nettleser Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; 
x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/108.0.0.0 Safari/537.36 fra Europe, Norway, Sandnes (ip: 
80.203.90.248)
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